
naši krásnou obec. Děkuji Vám. Jsem si vědom zodpovědnosti, která mi tímto byla
určena a již při svém zvolení jsem naznačil, jak vnímám svoji pozici. Svoji úlohu vidím
ve vytváření dobrých podmínek pro společnou práci zastupitelů, členů výborů, úředníků   
a v podpoře místních spolků, organizací a všech lidí, kteří se chtějí zapojit do veřejného
života v obci. Chci být ve svém snažení aktivní a prosazovat věci, o kterých jsem
přesvědčen, že naší obci prospějí. Protože mluvíme o společném zájmu, budu také
vždy dbát na to, aby byl dán prostor pro diskuzi a sdělení Vašich názorů. Pojďme
stavět na tom, co v naší obci funguje, ale nebojme se ani změn a nových věcí. Jsem si
jistý,    že i Brantice mohou být v některých věcech průkopníkem a příkladem pro okolní
obce. 
   První týdny v roli starosty jsem se seznamoval s fungováním úřadu a s lidmi, kteří na
obci pracují, s obcí spolupracují a věnují se veřejnému životu. S panem ředitelem školy
a školky jsme několikrát diskutovali, co nás společně těší a jak se navzájem podpořit. O
podpoře a vzájemné spolupráci mluvím při každém setkání s místními spolky a
podnikateli. Jako zastupitelé jsme zvládli v krátké době další zasedání zastupitelstva,
těšil nás velký zájem občanů. Založili jsme novou facebookovou stránku obce, která by
měla přispět k dobré informovanosti občanů o dění v obci. Zastupitelé se usnesli na
založení kulturního a stavebního výboru. Členové těchto výborů se hned od začátku
pustili plně do práce a osobně věřím, že jejich výsledky jsou a budou velkým přínosem
pro obec. Povedlo se nám zapojit do první malé dotace, cílem je uspořádat výlety pro
naše seniory. V prvních měsících příštího roku nás čeká schválení rozpočtu,
zastupitelé nyní pracují na přípravě podkladů. Své úsilí chceme věnovat projektům, ať
už těm započatým, jako jsou chodníky, posilovací stanice na vodovodu, rekonstrukce
kuchyně    v mateřské školce, tak přípravě projektů nových, které bychom rádi společně
realizovali. I nadále budeme pokračovat v rozvoji kulturního a sportovního života v obci
a děkuji tímto všem spolkům a občanům, kteří společenské akce sami organizují nebo
se na nich podílí. 
   Milí spoluobčané, konec roku je krásným obdobím. Prožíváme advent a těšíme se na
vánoční svátky. Jménem svým, pracovníků obecního úřadu a zastupitelstva obce Vám
přeji, ať tento čas strávíte v pohodě a klidu, se svými blízkými. Krásné Vánoce a vše
nejlepší do nového roku.

Daniel Říha 
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Vážení občané,

budou to tři měsíce, co jste si ve volbách zvolili své
zastupitele a určili, jakým směrem se má dále ubírat
rozvoj naší obce. Chtěl bych Vás touto cestou pozdravit
jako nový starosta, který dostal důvěru reprezentovat 

S L O V A  S T A R O S T Y  

AKTUÁLNÍ INFORMACE PRO OBČANY
BRANTIC A RADIMI

Obecní úřad Brantice bude v období  
21.12. 2022 - 1.1. 2023 uzavřen.

Termíny právního a ekonomického poradenství 
na Obecním úřadě v Branticích v roce 2023: 
4.1., 12.2., 1.3., 5.4., 3.5., 7.6., 19.7., 2.8., 6.9., 4.10.,
1.11., 6.12. 2023 v době od 15:00 hodin do 17:00 hodin 

Svoz odpadů v době vánočních svátků 

Svoz PET lahví a obalů TETRA PACK proběhne v úterý
27.12. 2022. Svoz komunálního odpadu proběhne v pátek
30.12. 2022. Termíny svozu odpadu v roce 2023 jsou
zaznamenány v kalendáři Brantice 2023. Sazba místního
poplatku za obecní systém odpadového hospodářství  pro
rok 2023 činí 500 Kč/osoba/rok. 

Dne 1.12. 2022 se konalo 1. zasedání  Zastupitelstva obce
Brantice. Zápis z tohoto jednání je zveřejněn na webových
stránkách obce www.brantice.cz pod záložkou Obecní úřad.

Ve dnech 13. a 14. ledna 2023 proběhne volba prezidenta
České republiky. Hlasovací lístky budou voličům doručeny
do schránek do 10.1. 2023. Místa konání voleb v obci
Brantice: Kulturní dům Brantice - č.p. 125, pro voliče, kteří
mají trvalý pobyt v Branticích a Sokolovna ČSTV Radim -
č.p. 126, pro voliče, kteří mají trvalý pobyt v Radimi. 

Cena služby za dodávku pitné vody se od 1.1. 2023 zvyšuje na 33
Kč/m3 (cena s DPH). Společnost Krnovské vodovody a
kanalizace (KVaK) nabízí možnost mimořádného nahlášení stavu
vodoměru ke dni 31.12. 2022 a to nejpozději do 15.1. 2023.
Nahlášení je možné těmito způsoby:  
Webové stránky: https://www.kvak.cz 
Nabídka: PRO ZÁKAZNÍKY, HLÁŠENÍ ODEČTŮ 
Telefonicky: +420 554 620 477 
E-mail: fakturace@kvak.cz 
Osobně: budova skladu M. Gorkého 11, Krnov – pan Kotásek

Ve dnech 1. - 15. ledna 2023 se uskuteční i v naší obci
TŘÍKRÁLOVÁ SBÍRKA pořádána Charitou ČR na pomoc
lidem v nouzi u nás i v zahraničí. Pro Obec Brantice je k
dispozici 6 zakolkovaných pokladniček. Tři budou použity na
koledování v Branticích a Radimi, jedna bude pro veřejnost
umístěna v obchůdku Zašívárna, dvě poslouží k tříkrálovým
programům v místě ZŠ a MŠ.

Těm, kteří si v prosinci 2022 nestihli vyzvednout kalendář
Brantice 2023, bude vydán v lednu 2023. 

I N F O R M A C E  

https://l.facebook.com/l.php?u=https://www.kvak.cz/?fbclid=IwAR1v6q9WbyJdTaqpOnyRzo8azAmDI9O_-E8Ej-VfJ8iLxelyT-8s1QR1Buo&h=AT0Ua4ETKebbc98FIdgPyOdAnaZTu6Krb2aKT30k9BMSwtT0aURD7uMMS3X2Q0PIR5Zr9Y0dkTGc_yuh5K6aLObJXGglPgkRdIW6FLnOvcyZFupQD8nLKFs_VADMm3QCH15g&__tn__=-UK-R&c%255B0%255D=AT2dVoNKWldIh_1-uOPRyJLs2d0bh64GZLgBx28_AGzu5N_zMCwUJp1-xEp_R1BdG1sfRTihxLlnSOqWGpTOYoP4532twefVT8P-Zku13UBDar72frXxVRl_HUpuIaWCaWqI1prI7QlXra1dPJbGm6PkTTiWj2u-8JRHwX1_VSv7mCuqsCzdm2keOFqkrXCJOPE4ymTX5EzA5fDCFBt0gIJHHK7h


Vážení rodiče, milí Brantičáci,

opět Vás zdravíme ze ZŠ a MŠ Brantice. Školní rok je v plném proudu a obzvlášť před
svátky máme napilno. Přelom října a listopadu byl neodmyslitelně spojen s Dušičkami. 
 a Halloweenem. Ani letošní rok tomu v naší družině nebylo jinak. Ve čtvrtek 3.11. byly
pro děti nachystány tematické soutěže a aktivity zakončeny stezkou odvahy jen
nepatrně osvětlenou svíčkami a světýlky. Na večer pak usínaly při pohádce, děti z 2.
oddělení měly samozřejmě o trochu strašidelnější. Budova školy se proměnila v
hrůzostrašný dům. I když ve tmě vypadal strašidelně, v pátek ráno se všichni probudili
s dobrou náladou a předchozí večer si všichni náramně užili. 
   Máme také dobré zprávy! Nedávno proběhla online soutěž v angličtině - Kahoot Cup!
Zúčastnili se jí žáci z Krnova a okolí. Máme proto radost, že se hned dva naši žáci
umístili v první pětce. Alžběta Juříčková na 2. místě a Jakub Smrž byl 4. Dále
reprezentovali Adam Hranec a Amálie Doleželová, kteří se už svou účastí dostali       
 do výběru nejlepších z Krnova a okolí.
   Jistě si také pamatujete, že před rokem se nám pro děti podařilo domluvit videohovor 
s astronautem. Letos jsme to chtěli trumfnout a dohodnout videohovor s
mimozemšťanem. To víte, šance na takové setkání jsou nízké, ale co čert nechtěl...
zase to klaplo!
   Dne 12. prosince se tak naši žáci prostřednictví videohovoru setkali se Stevem
Wattsem, který prostřednictvím videí a podpůrných materiálů provází výukou angličtiny!
Příští rok bude v rytmu Erasmu, což je pro nás nový projekt. Koncem srpna 2022
Jaroslav Konvička absolvoval první kurz pro pedagogy na Islandu a přivezl si mnoho
úžasných aktivit do výuky angličtiny. V lednu 2023 pojede spolu s panem ředitelem do
Aosty v Itálii, aby společně vyjednali a naplánovali spolupráci s tamní základní školou.
Pokud vše půjde podle plánu, cílová destinace pro naše žáky je jasná. Na jaře by mohli
strávit čas s italskými žáky, kteří se také učí anglicky, a bude to jediný možný způsob
jejich vzájemné komunikace. Životní zkušenost, kterou jim už nikdo nevezme.
   Přejeme Vám příjemné svátky a šťastný nový rok. Už dnes je jisté, že bude plný
zahraniční spolupráce.                                                 
                                                                                                             ZŠ a MŠ Brantice

 

WWW . B R A N T I C E . C Z

Z P R Á V Y  Z E  Z Š  A  M Š  

Vážení a milí rodiče a občané naší obce. Zanedlouho nám skončí rok 2022 a já
bych chtěla poděkovat rodičům, panu řediteli, paním učitelkám a dalším školním
pracovníkům za pomoc při našich akcích. Díky patří i pánům starostům Dofkovi,
Říhovi a všem zastupitelům, kteří nás podporují při našich aktivitách. Díky patří
také všem dárcům a sponzorům. A samozřejmě všem členům SRPŠ. V tomto
školním roce jsme již měli lucerničkový průvod. Také tradiční Kateřinskou
zábavu. Udělali jsme dětem Mikuláše a čerta s balíčky. SRPŠ se snaží pro děti a
jejich rodiče a prarodiče nejen z Brantic, ale i blízkého okolí, pořádat akce, které
zpestří jejich volný čas a obohatí je o nové zážitky. Těšíme se na následující
akce které nás čekají a na společnou spolupráci. Zárověň bychom chtěli tímto
oslovit rodiče, zejména dětí z brantické školky a školy, zda by nechtěli vstoupit
do našich řad a stát se členy SRPŠ. Pokud chceme zachovat organizování akcí
pro děti, měli bychom být ve větším počtu.
Přeji všem do nového roku hodně zdraví, klidné, ale i veselé dny plné lásky 
a štěstí.

Kateřina Mitterová

S R P Š  P Ř I  Z Š  A  M Š  B R A N T I C E

Zdroj:  SRPŠ při ZŠ a MŠ Brantice 

M S  Č Č K  

MS ČČK zařídila pro naše občany 26. listopadu 2022 zájezd      
 na koncert rádia Blaník v Ostravar Aréně. Celkem 48 účastníků
zájezdu si prohlédlo před koncertem obchodní centrum Ikea a v
15 hodin začala vystoupení známých zpěváků i hudebních
skupin, které trvalo krásných 5 hodin. Poslechli jsme si například
Michala Hrůzu, Annu K., Helenu Vondráčkovou, Slzu, XINDLa X,
Stanislava Hložka, Čechomor i NO NAME. MS ČČK hradila
účastníkům zájezdu autobus a přispěla menší finanční částkou
na vstupenky. Všichni účastníci byli nadšeni zajímavým
kulturním zážitkem.
   Dne 22. října 2022 uskutečnila MS ČČK valnou hromadu, které
se zúčastnilo 92 členů místní skupiny. Na programu bylo mimo
jiné vyhodnocení činnosti za tento rok. Plánované akce se
podařilo zrealizovat.
   Po delším čase MS ČČK Brantice připravuje oblíbený ples
starousedlíků. Upozorňujeme, že v pořadí 40. ples starousedlíků
se bude konat 18. února 2023 od 20 hodin v KD Brantice.       
K poslechu i tanci bude hrát skupina BT Nova z Krnova. Je
zajištěno kulturní vystoupení i občerstvení. Srdečně zvou
pořadatelé. 



TJ Sokol Brantice přeje svým fanouškům a také občanům Brantic 
a Radimi šťastné a veselé Vánoce a do nového roku hodně
úspěchů. Dále děkujeme obci Brantice a dalším sponzorům za
podporu tohoto sportu v naší obci a těšíme se na další
spolupráci. 
Za výbor TJ Sokol Brantice 

Vladimír Dofek
 

 Dne 19.11. 2022 TJ Sokol Radim uspořádal lampiónový průvod nejen pro děti, ale i
pro dospělé. Zúčastnilo se jej 58 nadšenců. Průvod se vydal po Radimi a skončil v
sokolovně, kde všechny čekalo malé občerstvení.

 
 
 
 

WWW . B R A N T I C E . C Z

Z P R Á V Y  Z  R A D I M I  -  T J  S O K O L  R A D I M  

Zdroj:  TJ Sokol Radim

Dne 17. září 2022 uspořádal TJ Sokol Radim zájezd. Zúčastnilo se ho 48 turistů z řad
sokolů i zájemců z Radimi a okolí. Cílem byl zámek Buchlovice s přilehlým zámeckým
parkem, bazilika ve Velehradě, archeoskanzen v Modré. Zde jsme navštívili i expozici
Živá voda. Zájezd se završil okružní plavbou lodí po řece Moravě. Zájezd se vydařil
všichni si odvezli domů plno zážitků. Tímto i děkujeme obci Brantice, která přispěla        
na dopravu.

 

Dne 3.12. 2022 TJ Sokol Radim uspořádal v místní klubovně
turnaj v šipkách. Zúčastnilo se ho třináct šipkařů. Výsledky
soutěže jsou následující:
1.místo Lucka Krejčí
2.místo Adam Štec
3.místo Ivoš Mazal

Zdroj:  TJ Sokol Radim

Zdroj:  TJ Sokol Radim

Zdroj:  TJ Sokol Radim

T J  S O K O L  B R A N T I C E  

Brantice vybojovaly 1. místo v soutěži 10 000 kroků v kategorii GALSKÉ VESNICE.
Pohár v podobě druidího kotlíku na ohni jako symbol Výzvy galských vesnic, předal
Jarda Martínek za Chomoutov obci Brantice. Putovní pohár si můžete prohlédnout na
našem obecním úřadě. V dubnové výzvě 10 000 kroků bude potřeba pořádně
zabojovat, abychom pohár obhájili! Více informací o výzvě naleznete na webových
stránkách www.desettisickroku.cz 

V Ý Z V A  1 0  0 0 0  K R O K Ů  

Zdroj:  Obecní úřad Brantice 



předem informovat o termínech konání na obecním úřadě.
Děkujeme za důvěru a možnost obci pomáhat po odborné úrovni     
k lepšímu fungování, zvýšení kvality investic a jejímu růstu.

David Niklasch, předseda stavebního výboru
 

Vážení spoluobčané Brantic a Radimi, 

dne 1.12. 2022 byl na zastupitelstvu obce schválen návrh založení stavebního výboru
s pětičlenným obsazením. Předsedou stavebního výboru se stal zastupitel David
Niklasch, a mezi členy patří Antonín Šamaj, Ondřej Mlčoch, Petr Kubánek a Petr
Malinovský. Týden po založení se uskutečnila první schůze za přítomnosti pana
starosty a paní místostarostky. Diskuze probíhala, nad již rozjetým projektem
chodníků, kdy bylo upozorněno na správné uchopení dokumentace pro provádění
stavby a s tím spojeným rozpočtem a výkazem výměr, který bude součástí výběrového
řízení. Stavební výbor vidí jako podstatnou část řešení vhodné zatrubnění příkopy,
která bude chodníkem zastavěna. Nad tímto tématem bude svolána diskuze               
 v následujícím roce s projekční kanceláří. Na schůzi se dále rozebíraly možnosti
rekonstrukce školní kuchyně v návaznosti na novou jídelnu za přítomnosti pana
ředitele, nutnost řešení nové trafostanice s ohledem na řešení školní kuchyně,
rekonstrukci učebny základní školy, informace a možnosti pro realizaci sběrného
centra, diskuze o čerpání dotací pro některé projekty na obci a jiná zajímavá témata.
Podrobněji bude stavební výbor informovat v průběhu realizace činnosti, pro konkrétní
body řešení. V lednu budeme realizovat slibované hodiny pro veřejnost, kdy budeme  

 

K U L T U R N Í  V Ý B O R  

Vážení spoluobčané Brantic a Radimi,

od letošních voleb má naše obec nejen nové zastupitelstvo, ale také složení kulturního
výboru, předsedou se stal pan Michal Doričák, mezi členy patří pan Filip Hendrych      
 a paní Iveta Grygarová. Spolupráce funguje na výbornou, což mě velmi těší. Ihned    
 po zvolení začal kulturní výbor pracovat na přípravě první obecní akce, kterou bylo
adventní odpoledne na návsi. Občerstvení zajištoval Restaurant Day Brantice, za což
patří veliké díky paní Janě Říhové. Poděkování patří určitě všem lidem, kteří se na této
akci podíleli a také místním spolkům SRPŠ, ZŠ a školní jídelně. Podařilo se nám
rovněž zajistit Mikuláše, čerta i anděla, ze kterého měli děti i rodiče obrovskou radost.
Po rozsvícení stromečku zazpívala Gabriela Breškovcová živě vánoční písně, které
příjemně doplnily vánoční atmosféru. Závěrem večera vystoupil v kostele dětský
pěvecký sbor Janáčkovo Brumendo. Děkujeme farnosti za poskytnutí krásného
prostoru kostela. Doufáme, že jste si tuto vydařenou akci náramně užili. Další
připravovanou akcí je obecní ples, který proběhne 4.2. 2023. Těšíme se na další
společná setkání.
                                                                      Michal Doričák, předseda kulturního výboru 

 

A D V E N T N Í  O D P O L E D N E  
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Fotoreport 

 

Zdroj:  Obec Brantice 
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